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Protokół Nr: XXXI/2022 

 

Nazwa sesji:  XXXI zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  26.05.2022 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  09:27 

Godzina zakończenia:  10:09 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Piotr Jacyk 

2. Józef Litwiński 

3. Krzysztof Gujda 

4. Ryszard Osowski 

5. Antoni Mach 

6. Bogusława Lichacz 

7. Waldemar Sęga 

8. Maria Preweda 

9. Jan Dec 

10. Zenon Kociołek 

11. Stanisław Mątkowski 

12. Ryszard Pietrucha 

13. Franciszek Bajan 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 13 (zał. Nr 1 ). 

 

2. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały w 

sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej. 

 

Pan Wójt A. Hawrylak złożył wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie 

uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej. 

Poddano pod głosowanie wniosek formalny. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punktu do 

porządku obrad: Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 

ochotniczej straży pożarnej przyjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 
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Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił nowy porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie (zał. nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 
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Józef Litwiński Jestem za 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 4). Pan radny P. Jacyk 

zapytał o modernizację dróg dojazdowych do gruntów, czy w najbliższym czasie będzie nabór 

wniosków i czy brana jest pod uwagę jakaś droga w Kobylnicy Wołoskiej. Pan wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że nabory są co roku już od kilku lat, a wniosek można składać na 3 drogi. W obecnym 

roku składaliśmy na drogi na Żmijowiskach, w Wielkich Oczach i w Łukawcu. W większości pod uwagę 

były brane działki, z których mogli skorzystać mieszkańcy, którzy mieszkają przy tej drodze. W 

Żmijowiskach jest to droga polna ale będzie robiona ze względu na to, że mieszkańcy Żmijowisk 

zgodzili się na budowę PSZOK. Pan radny R. Osowski zapytał, która droga będzie robiona w Wielkich 

Oczach. Pan Wójt wytłumaczył, że jest to droga nr 268 w Wielkich Oczach koło Domu Pomocy 

Społecznej. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie 

Oczy na 2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (zał. Nr 5). Pytań i 

dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 
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Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży 

pożarnej. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej (zał. Nr 6). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie użytku ekologicznego w miejscowości Kobylnica Ruska. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu sekretarzowi Z. Pałczyńskiemu, który przedstawił 

uchwałę w sprawie użytku ekologicznego w miejscowości Kobylnica Ruska (zał. Nr 7). Pytań i dyskusji 

nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie użytku ekologicznego w miejscowości 

Kobylnica Ruska podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

9. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami 

pozarządowymi oraz pomiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie za 2021 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu inspektorowi K. Bołotiuch, który przedstawił 

sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami pozarządowymi 

oraz pomiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie za 2021 rok (zał. Nr 8). Pytań i dyskusji nie było. 

 

10. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani kierownik GOPS G. Senyk, która przedstawiła 

ocenę zasobów pomocy społecznej (zał. Nr 9). Pytań i dyskusji nie było. 

 

11. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

- w sprawozdawczym posiedzeniu rady PUP, 

- w powiatowym turnieju wiedzy o ruchu drogowym, 

- w posiedzeniach komisji, 

- w spotkaniu forum wójtów i burmistrzów, gdzie były omawiane kwestie czystego powietrza oraz 

programu Polski Ład. 

Pan Wójt A. Hawrylak nadmienił również, że zostały przygotowanie przetargi na: salę 

gimnastyczną. Komputery dla dzieci PGR, PSZOK. 

Pan Wójt A. Hawrylak krótko podsumował zebrania sprawozdawcze za rok 2021 we wszystkich 

Ochotniczych Strażach Pożarnych Gminy Wielkie Oczy. W 8 jednostkach OSP działa 314 strażaków 

ochotników, w tym 280 mężczyzn  i 34 kobiety. Liczba członków zwyczajnych mogących brać 

bezpośredni udział w akcjach ratowniczo-gaśniczych wynosi 75 osób, w tym 62 mężczyzn i 13 kobiet. 

W 2021 r. strażacy jednostek OSP interweniowali łącznie 67 razy. Ekwiwalent pieniężny za 1 godzinę 
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działań gaśniczych lub ratowniczych wynosi 24 zł, a za udział w szkoleniu 12 zł za godzinę. Nasze 

jednostki sprawnie pozyskiwały środki zewnętrzne. Łącznie wszystkie dofinansowania uzyskane w 

roku 2021 na podniesienie gotowości bojowych jednostek OSP z terenu gminy Wielkie Oczy wyniosły 

99.863,06 zł, z czego dotacje Gminy Wielkie Oczy wyniosły 15.141,56 zł. 

 Pan wójt A. Hawrylak wspomniał, że przygotowywany jest wniosek do PROW na przydomowe 

oczyszczalnie ścieków. 

 

12. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny R. Osowski zapytał czy po przetargu będzie wiadomo ile przydomowych oczyszczalni 

ścieków będzie wykonywanych. Pan wójt odpowiedział, że po przetargu będzie znana kwota 

natomiast ilość 120 oczyszczalni jest sztywna ponieważ musi być uzyskany efekt ekologiczny. Pan 

radny R. Osowski zapytał jaka kwota będzie ponoszona przez mieszkańca. Pan wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że wg teoretycznych wyliczeń mieszkaniec musiałby dopłacić tą równowartość VAT-u 

czyli ok 5-6 tys. zł zakładając, że koszt oczyszczalni to ok 30 tys. zł. Pan radny R. Osowski zapytał o 

możliwość podłączenia bloków przy ul. Leśnej i części mieszkańców centrum Wielkich Oczu do 

oczyszczalni przy Urzędzie Gminy i przy szkole. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że oczyszczalnia 

przy szkole jest tak projektowana żeby była możliwość podłączenia do niej mieszkańców bloków. Na 

początku planowane jest sprawdzenie jak będzie działała oczyszczalnia po podłączeniu samej szkoły, 

a dopiero później będą podpinani mieszkańcy bloków. Jeżeli chodzi o podłączenie do oczyszczalni 

przy Urzędzie Gminy, na razie trwa jeszcze analiza gdyż część z mieszkańców centrum Wielkich Oczu 

złożyło wniosek na założenie indywidualnych oczyszczalni ścieków i jeżeli w większości byłaby taka 

możliwość wówczas nie byłoby potrzeby podłączenia do oczyszczalni przy Urzędzie Gminy. Pan wójt 

A. Hawrylak podkreślił również, że oczyszczalnie można zaprojektować tak żeby podłączać je 

kaskadowo, jeżeli zwiększy się liczba osób można dołączyć drugą oczyszczalnie i wówczas one ze sobą 

współdziałają. 

Pan radny P. Jacyk zapytał czy będzie można do tej oczyszczalni wywozić osady z przydomowych 

oczyszczalni ścieków. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że z tych przydomowych oczyszczalnie nie 

będzie można ponieważ oczyszczalnia przy Urzędzie Gminy będzie działała na takiej samej zasadzie co 

przydomowa oczyszczalnia. 

Pan radny A. Mach zapytał o boisko w Łukawcu. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że zgodnie z 

umową z wykonawcą wyrównano teren i będzie można kontynuować prace. Następnym krokiem jest 

wykonanie odwodnienia. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

13. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:09. 

 

 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 


